
W Staszowie będzie  realizowana kolejna drogowa inwestycja.  Tym razem rozbudowana
zostanie  ulica  Komisji  Edukacji  Narodowej.  W  ubiegłym  roku  rozpoczęto  prace  przy
pierwszym odcinku drogi. Teraz pora na remont kolejnego odcinka ulicy KEN.

W staszowskim magistracie 13 czerwca podpisano umowę na rozbudowę przedłużenia ulicy Komisji
Edukacji  Narodowej  wraz  z  przebudową istniejącego  skrzyżowania  z  ulicą  Konstytucji  3  Maja.
Stosowny dokument z wykonawcą podpisał dr Leszek Kopeć – burmistrz miasta i gminy Staszów przy
kontrasygnacie Henryki Skowron – skarbnika miasta i gminy Staszów. Kolejny etap prac na ulicy
Komisji Edukacji Narodowej wykona Przedsiębiorstwo Robót Drogowych ze Staszowa.

Według podpisanej umowy wykonawca w pierwszej kolejności zajmie się wycinką drzew. Droga
gminna klasy L o długości 308,5 m zostanie rozbudowana, zaś droga gminna klasy D o długości 48 m
zostanie wybudowana od podstaw. To samo tyczy się 86 metrów drogi wewnętrznej. Ponadto zostaną
wybudowane 3 nowe zjazdy publiczne. Przedsiębiorstwo Robót Drogowych ze Staszowa wybuduje
również sieć kanalizacji deszczowej, a także zadba o wybudowanie sieci oświetlenia.

Pierwszy etap prac przebudowy ulicy Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie rozpoczął się w lipcu
ubiegłego roku.  Przedsiębiorstwo Robót  Drogowych wykonało  przebudowę 400 metrów drogi  –
między innymi przebudowano nawierzchnię jezdni, wybudowano schody terenowe, a także przede
wszystkim wykonano nowe zatoki parkingowe, których w tej lokalizacji brakowało. Koszt pierwszego
etapu to 1 428 702,87 złotych, a zadanie zostało objęte dofinansowaniem ze środków Rządowego
Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości 2 000 443,00 złotych.

Koszt drugiego etapu pracy na ulicy Komisji  Edukacji  Narodowej wykonawca wycenił na 4 036
663,88 złotych, z czego 2 571 455,00 to dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju
Dróg. Zakończenie prac planowo ma zakończyć się w kwietniu przyszłego roku.

-  Niezmiennie  naszym  priorytetem  jest  bezpieczeństwo  mieszkańców,  co  przekłada  się  na
realizowane  inwestycje  –  podkreśla  burmistrz  Leszek  Kopeć.  -  Wsłuchujemy  się  w  głosy
mieszkańców, którzy od dawna sygnalizowali nam, że na osiedlu Wschód miejsc parkingowych wciąż
jest za mało – dodaje włodarz. - Mam nadzieję, że realizacja tej inwestycji sprosta wymaganiom
mieszkańców – podsumował burmistrz.







 


